

李偉民律師事務所與  首次攜手合作

Co-operation of  & Maurice WM Lee Solicitors

“法律師兄”正式登陸

Yahoo 知識+ 及 Yahoo 博客

“Lawyer Maurice Legal Kit Bag” is now available in **Yahoo Knowledge+** and **Yahoo Blog**

在 2012 年，李偉民律師事務所首次與 Yahoo 攜手合作，“法律師兄”法律推廣項目正式登陸 **Yahoo 知識+** 及 **Yahoo 博客**，網址為：

Yahoo 知識+：<http://hk.knowledge.yahoo.com/>

Yahoo 博客：<http://blog.yahoo.com/explorer/hk>

法律知識分門別類，各式各樣，齊來推廣法律教育！

In 2012, Maurice WM Lee Solicitors co-operate with Yahoo. We created a legal project known as “Lawyer Maurice Legal Kit Bag” for **Yahoo Knowledge+** and **Yahoo Blog**. Websites are:

Yahoo Knowledge+：<http://hk.knowledge.yahoo.com/>

Yahoo Blog：<http://blog.yahoo.com/explorer/hk>

We provide different kinds of legal information there and law is now friendly to everyone!

Nothing shall constitute legal advice to any person by Messrs. Maurice WM Lee Solicitors (Tel: (852) 2537 5833) (Website: www.wmleehk.com)

No person shall rely on the contents without our prior written consent. We assume no liabilities

Copyright ©2012 Maurice WM Lee Solicitors

本文所載的內容均不構成李偉民律師事務所Tel: (852) 2537 5833 (website: www.wmleehk.com)的法律意見。

未經我們事先書面同意，任何人不得使用上述內容。本所不承擔有失責任

©2012 李偉民律師事務所版權所有